

The Chinese Foundation Secondary School 中華基金中學

Application for S.1 Places 中一學位申請表 2021 - 2022

Please read "Notes to All Applicants" on page 5 before filling this form in BLOCK LETTERS. 填表格前,申請人請先細閱第五頁之「入學申請須知」並以正楷填寫。

Student's Recent Photo (學生近照)
Student's Recent Photo (學生近照)
Recent Photo (學生近照)
(學生近照) _/() English / Others:
() English / Others:
English / Others:
English / Others:
e/Village
ict
/村
名稱
3,

^{*} Please circle one. 請圈一項。

2. Parents'/Guardians' Information 家長/監護人資料:

		Parent / Guardian 1 家長/監護人 1	Parent / Guardian 2 家長/監護人 2
Name in English 英文姓名			
Name in	Chinese 中文姓名		
Re	elation 關係		
_	ondence Address 通訊地址		
	Home (住宅)		
Phone 電話	Mobile (手機)		
	Office (辨公室)		

3. Information on Parents or Siblings Studying in Our School 在本校就讀父母或兄弟姊妹資料:

Currently Attending 現就讀本校		Attended 曾就讀本校	
Name (s) 姓名	Class 班別	Name (s) 姓名	Last Year of Attendance and Class 離校年份及班別

4. Education (in Chronological Order) 就學詳情(按就讀日期順序列出):

	onth/Year) 期(月/年)	Level 級別	Schools Attending/Attended 現/曾就讀的學校	Medium of Instruction
From 由	To 至	級別	数別	授課語言
/	/			
/	/			
/	/			
/	/			

5. External Academic Qualifications Attained, Extra-curricular Activities Participated, Interests & Talents 校外學術資歷、課外活動、興趣及專長:

Category 類別	Sub-category 分項類別	Learning Period 學習 年份	Representative (e.g. for school, for district etc.) 曾任代表 (如代表學校或地區):	Achievement 成就	Page Number of Photocopied Document 文件副本的 頁碼
External Academic Qualification(s) 校外學術資歷					
Sports 體育					
Music 音樂					
Art 藝術					
Others 其他					

6. Services 服務:

	Date (Month/Year) 日期(月/年)		Page Number of Photocopied
Category 類別	From 由	To 至	Document 文件副本的 頁碼
School Services 學校服務:			
Prefect 風紀/領袖生/糾察/學生長	/	/	
Library Prefect 圖書館領袖生	/	/	
Monitor/Monitress 班長	/	/	
Subject Leader 科長	/	/	
Coach Leader 校車長	/	/	
Catering Leader 膳長	/	/	
Row Leader 行長	/	/	
Community Services 社會服務:			
	/	/	
	/	/	
	/	/	
Others 其他:		•	
	/	/	
	/	/	
	/	/	

7. Additional Information 附加資料:	

I *agree / disagree to authorize the School to contact my child's schools, past or present, to obtain further information, if necessary, for the purpose of admission.

本人 * 同意 / 不同意 授權貴校,向敝子弟所屬及以往學校索取申請學生資料,以作收生之用。

Date 日期: ______ Parent's/Guardian's Signature 家長/監護人簽署:_____

^{*} Please circle one. 請圈一項。

Notes to ALL Applicants

- 1. Please submit the following supporting documents along with your application form in person. Do not send this application form by mail. Original documents will be required for inspection during registration.
 - (a) Examination reports from Primary 4 to Primary 6 (Primary 6 reports to be submitted when available.)
 - (b) Photocopy of applicant's ID card
 - (c) Photocopy of student visa (For non-local student)
 - (d) One recent photo (Please paste it onto the application form)
 - (e) Copies of relevant awards, certificates or proof of activities since Primary 4. (Do not use more than 10 pages (20 sides) of A4 size attachments.)
 - (f) Photocopy of Primary 6 Student Record Form (To be submitted when available.)
 - (g) Any other relevant supporting documents (Recommendation letter of the current Primary school is not essential)
 - (h) Two $4" \times 9"$ self-addressed stamped (\$3.70) envelopes
- 2. All information should be **declared truthfully**. Applicant's information will be treated with **strictest confidence**. All submitted information will solely be used for admission purpose by The Chinese Foundation Secondary School.
- 3. Please complete this Application Form in **block letters**. Attach additional sheets, if necessary.
- 4. All materials submitted will **not be returned**.
- 5. In the academic year 2020 2021, our annual school fees are as follows:

	S.1 to S.3	S.4 to S.6
Local Student	HKD 17,220	HKD 22,950
Non-local Student	HKD 92,609	HKD 111,290

- 6. Needy students (including those from families receiving the CSSA and students receiving financial assistance provided by the WFSFAA) may apply for fee remission. Details of our fee remission/scholarship schemes can be obtained from the Schools' website (http://www.cfss.edu.hk/scholarship.html). For enquiries on these schemes, please contact our School Office at 2904 7322.
- 7. In compliance with Education Bureau (EDB)'s policy, the parent/guardian of a successful applicant who chooses to accept the School's offer must submit a signed undertaking to confirm their relinquishment of any other subsidized Secondary 1 places. The parent/guardian will also be required to submit the student's Primary 6 Student Record Form to the School. Upon receipt of the parent's signed undertaking, EDB will not allocate the student concerned to other secondary schools through the Secondary School Places Allocation System.

入學申請須知

- 1. 為方便評審起見,請齊備下列文件,連同表格一併親身遞交。請勿郵寄。正本須於學生被取錄後於註冊時核實。
 - (a) 小四至小六成績表副本(可後補小六成績)
 - (b) 申請人身份證副本
 - (c) 學生簽證副本(如非本地生)
 - (d) 一張證件相片(請貼於報名表格上)
 - (e) 小四或之後的獎狀、証書及聯課活動證明副本(此部分總頁數不得多於 10 張 (20 版) A4 紙)
 - (f) 小六學生資料表副本(可後補)
 - (g) 其他有助申請的文件(不一定要提交小學推薦信)
 - (h) 已貼上 \$3.70 郵票及填上回郵地址的 4"×9" 信封 2 個
- 2. 資料必須如實申報。所有資料,只用於入學申請事宜,並會機密處理。
- 3. 請以正楷填寫,如有需要,請另附新頁,詳列有關資料。
- 4. 所收之申請表格、附件恕不退回。
- 5. 本校二零二零至二零二一年度全年學費如下:

	中一至中三	中四至中六
本地學生	港幣 17,220	港幣 22,950
非本地學生	港幣 92,609	港幣 111,290

- 6. 有需要的學生(包括來自綜接家庭的學生及領取學生資助處財政資助的學生)可申請學費減免。學費減免/獎學金計劃的詳細資料可瀏覽本校之網頁(http://www.cfss.edu.hk/scholarship.html)。如有任何查詢,請致電 2904 7322 與校務處聯絡。
- 7. 按教育局規定,獲取錄的學生如接受學位,其家長/監護人須簽署一份承諾書,表示同意接受學位,並願意放棄其他資助中一學 位。家長/監護人亦須將申請人的「小六學生資料表」呈交本校。教育局在收到學生家長/監護人的承諾書後,將不會透過中學 學位分配辦法把有關學生分配到其他中學。

School Address 學校地址: 9 Harmony Road, Siu Sai Wan, HK 香港小西灣富欣道九號

Tel 電話: 2904 7322 Fax 傳真: 2892 2777

Website 網址: http://www.cfss.edu.hk E-mail 電郵: sladmission@cfss.edu.hk